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鴿黨拖泥帶水 參選懸而未決
稱授權中委會處理「申請機制」元老成員：倘棄選即退黨

●香港文匯報記者 鄭治祖

在參選立法會一事上舉棋不定的民主黨昨日下午舉行特別會員大

會，表決是否參選，惟民主黨主席羅健熙會後向傳媒稱對參選與否暫

未有決定，反而決定授權民主黨中委會處理參選立法會的「申請機

制」，至有黨員打算參選時，再召開特別會員大會進行質詢。全國港

澳研究會副會長劉兆佳昨日接受香港文匯報訪問時表示，無論民主黨

參選與否，都需要向公眾嚴肅和詳細交代理由，不能夠拖泥帶水及

「側側膊」，並認為民主黨倘要參選，應重新檢視其黨綱，以確保符

合「愛國者治港」的最低要求。

羅健熙昨日於會後的記者會上稱，由
於「未見」黨內有人表達參選意

願，故多名黨員都認為現時毋須就該黨參
選立法會與否作表決，但大會卻決定授權
中委會處理參選立法會的「申請機制」，
若有意參選的黨員可報備中委會，然後將
召開特別會員大會並進行質詢，讓黨友質
詢參選人，再決定對方是否可以參選。若
沒有人報名參選，則不會再舉行特別會員
大會，屆時將沒有成員代表民主黨參與立
法會選舉。羅健熙稱，有關決定是為了能
夠確保民主黨「走足程序」，不會有人可
以作出挑戰云云。
主張參選的民主黨創黨成員、前立法會
議員李華明昨日出席會員大會後說，民主
黨參選才能爭取實現政綱及理念，製造影
響力及監督政府，認為如果民主黨放棄參
選就「名不正言不順」，喪失了政黨最基
本功能，相信到時政府也會當民主黨隱
形，他自己亦會離開民主黨。

他又稱，若有民主黨成員參選後被取消
資格，他一定不會頂替出選，以免被說成
支持參選是為自己鋪路，並強調自己已經
交棒。

劉兆佳：應詳細交代理由
全國港澳研究會副會長劉兆佳昨日接受

香港文匯報訪問時認為，作為一個負責任
的政黨，無論民主黨參選與否，都需要向
公眾嚴肅和詳細交代理由，不能夠拖泥帶
水及「側側膊」。他認為，民主黨要有勇
氣及擔當，給出一套自圓其說及能得到全
方面諒解的說法，才可以保留長遠的生存
空間。
劉兆佳進一步指出，如果民主黨決定不

參選，需要解釋原因，讓公眾了解當中是
否有涉及牴觸香港國安法和挑戰全國人大
權威的因素；如果民主黨有人參選，他認
為民主黨有責任重新檢視其黨綱，以確保
符合「愛國者治港」的最低要求，否則代

表民主黨的參選人或許難以通過資格審
查。他並認為，未來民主黨需要向愛國者
方向發展，即逐步成為最低標準的愛國
者，包括不做危害國家安全的事情、與反
中亂港者割席、拒絕以暴力解決問題等。

湯家驊：倘棄選須有信服理據
行政會議成員、資深大律師湯家驊昨日

接受電台訪問表示，若有政黨認為政治環
境不利其參選，勝算很低，是可以理解，
但若因不接受選舉制度而不參選，則並非
真正服務廣大市民，不如解散。他認為，
若民主黨決定不參選，應提出能令市民信

服的理據。他強調，任何人都要尊重法
治，包括國家憲法、基本法及「一國兩
制」，若有團體認為自己反對「一國兩
制」的行為被干預，就是所謂「剝削自
由」，要因而解散，明顯是一種歪理，更
讓人質疑團體是否採取「焦土政策」，令
到外國誤以為某些民間團體在香港沒有生
存空間。
他透露，有部分「民主思路」成員有

意參選立法會，但因民主黨的取向將影
響其對勝算的評估，故待民主黨有決定
後，「民主思路」亦將有較清晰的決
定。

香港文匯報訊（記者 鄭治
祖）選舉事務處昨日發表2021
年地方選區和功能界別臨時選民
登記冊，地區直選的選民人數約
有447萬人，較2016年多了約
69 萬人。完善選舉制度落實
後，地區直選的選區由5個增至
10個，其中新界西南的選民人
數最多，約有51萬人，其次是
新界東北，約有47.7萬人；而最
少選民為香港島西，有37.4萬多
人。

功能界別總選民22萬人
功能界別方面，總選民人數有
約22萬人，較2016年少了兩萬
人。在完善選舉制度下，有部分
功能界別的組成部分有新安排，
選民人數也有不同，在多個界別
當中，教育界的選民仍然佔最
多，約有8.5萬人；最少選民的
界別為新設的科技創新界，有
73名選民。
另外，飲食界選民數目由去年

約8,000名個人和團體選民，變
為141名團體選民。航運交通界
選民就由 190 名選民增至 223
人。醫學界和衞生服務界，合併
為醫療衞生界，選民人數就增至
5.5萬多人。
年齡分布方面，18歲至35歲
選民登記人數約為100多萬人；
36歲至60歲有近200多萬人；
61歲或以上就有148萬人。

黃店面皮
成呎厚，最
叻就係信口
雌黃。好似
去年宣稱受

到「顏色打壓」、俾人「迫
死」嘅天水圍黃店「櫻花樹
下」，日前卻宣布要搬去大
過舊舖5倍、月租成20幾萬
元嘅新舖，一眾「手足」鬧
爆佢之前亂打告急牌，但佢
就死口唔認，仲發帖自稱
「本店其實從來冇『告急』
過」。不過，睇返Twitter等
社交平台記錄，就見到去年
有帖文稱其受到「顏色打
壓，迫到埋牆」，仲Hashtag
（標籤）埋「告急黃店」，
難怪有人話黃店講嘢信唔過
啦。
「櫻花樹下」近日俾人鬧

爆有錢租20幾萬元大舖，都
仲要告急。佢前日就喺fb發
帖稱：「本店經常告急？本
店其實從來冇『告急』過，
一年前已經出帖澄清過，唯
獨一次比較近似嘅係冇堂食
嗰排……」佢之後又話：
「我頂唔順，我承受唔到，
對唔住，本店將暫停營
業。」疑似想借自身「崩
潰」令大家收口。

曾答謝黃藝人幫忙告急
咁到底「櫻花樹下」有

冇告過急呢？除咗 Twitter
上嘅告急痕跡，其實佢哋
自己facebook個專頁都曾經
有告急帖文，例如舊年 12
月，佢哋就轉發咗黑暴藝

人阮民安個 post，一開頭就寫明
「極告急！金水圍手足，召喚」，
叫啲人去幫襯俾食環「打壓」嘅
「櫻花樹下」，而「櫻花樹下」都
寫到明「好多謝阮民安咁關注各區
小店」。喺同一個月入面，「櫻
花樹下」亦都承認「早排小店的而
且確係需要『告急』」，所謂嘅從
來冇告急，唔知佢係點計呢？
其實點止告急呢件事，話會暫停營

業都係講下就算。「櫻花樹下」噚日
又發帖改口話：「同路人，感激不
盡！小店會撐落去，歡迎光臨。」
哦！話完停業第二日就改口話撐落

去，唔怪得呢頭話人「迫死我哋小
店」，家又可以細舖搬大舖啦。

●香港文匯報記者 黃書蘭

由經常發表撐
暴言論嘅時評人
蕭若元作招徠嘅
屯門黃店「堅韓
燒」，日前喺店

面張貼結業倒數大字，卻引嚟唔
少網民鬧爆抵死。原來「堅韓
燒」早前經已劣評如潮，一直俾
網民鬧爆冇餸食、服務差、唔好
食、上菜慢，難怪班「手足」都
回歸現實話：「無質素，幾黃都
無用。」

漏單態度差 放題無餸食
網民「神經病患者」日前喺「連

登」發帖講「堅韓燒」進入結業倒
數，佢話：「上網睇其他評論，似
乎呢間野（嘢）都係質素麻麻……
如果間野（嘢）真係咁×，真係抵
佢執笠，記得岩（啱）岩（啱）開

困（嗰）陣都好多人排隊。不過講
到尾無質素，幾黃都無用。」
雖然「堅韓燒」就嚟執笠，但

唔少網民都覺得難解心頭之恨。
「佛你跑」話：「真心難食，叫
野（嘢）又黎（嚟）唔齊。」
「慈父菲利普」就話：「大約八
點半入座，限 90 分鐘，九點半
cut（截）單，但係入座已經無哂
（晒）自助餐區野（嘢）食，樓
面話廚房唔再攞野（嘢）出黎
（嚟），之後成班嘈完，先至變
左（咗）d（啲）野（嘢）攞出黎
（嚟），仲要講到好似施捨咁，
痴（黐）×線放題唔要求好食，
但癲到連野（嘢）食都無，第一
次試，仲要變出黎（嚟）果
（嗰）d（啲）野（嘢）食根本唔
夠……果（嗰）個餐$208，貴少
少$268，原來收左（咗）錢可以

唔比（畀）野（嘢）人食……最
on（戇）×既（嘅）係仲有人覺
得無問題。」有網民亦都話：
「佢呢間啲態度都差到×街，同
埋試過叫咗嘢冇送齊。」
有網民就奉勸「手足」唔好再

以身試伏。「萊佛士花」話：
「中過伏一次，冇下次，真係難
食，唔值呢個價。」「RAY-
IXR」就話：「呢間野（嘢）真係
好難食，絕對冇下次，我果
（嗰）次係有野（嘢）食既
（嘅），但係款式好少同好頹，
$100都畀多好多佢果（嗰）隻，
奉勸大家唔好試。」「VQ」都話
見到網上有好多劣評，唔明「點
解咁都會有人去『打大佬』」。
呢啲咪叫有自唔在，攞苦嚟辛
囉！

●香港文匯報記者 黃書蘭
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黃店為食「人血
饅頭」見利忘義，
越出名就食水越
深。好似日前就有
「手足」喺facebook
黃谷圖文並茂咁話

對知名黃店「光榮冰室」失望：「西多
份（分）量係四分一，魚柳係斬件式，
凍檸茶來到，d（啲）冰已幾乎溶
（融）晒。」唔少網民睇完相都話大開
眼界，佩服「光榮」嘅出品可以咁鬼細
份。有網民就笑言：「五餅二魚嘅飲食
概念！」

斬件上魚柳「一口式」西多
網民「Alan King」日前喺 fb 黃谷

「香港黃店關注組」發帖，話自己去
咗「光榮」食下午茶，點知個餐嚟到
以為自己叫咗個兒童餐，仲上載咗張
見到個餐縮晒水嘅相咁話：「西多份
（分）量係四分一，魚柳係斬件式，
凍檸茶來到，d（啲）冰已幾乎溶
晒。」
帖文一出，隨即引嚟唔少網民留言鬧

爆，覺得不如改名叫個餐做「一口西多
士」。有網民就唔明點解「光榮」要咁

對「手足」。「Yee So」問：「點解
『光榮』個廚房可以日日都有新既
（嘅）『杰（傑）作』出品既
（嘅）。」「Si Ca」就問：「我想知
個西多係咩事，要特登切細塊面（麵）
包黎（嚟）炸架（㗎）喎。」「Chan
Cheuk Kan」就估：「睇怕廚房的人不
是師父級，可能請啲『二打六』學徒扮
師父。」

黃絲照盲撐 店主認低威
不過，有黃絲則依然護短，想夾硬

搵藉口幫「光榮」開脫。「Angel
Yeung」稱：「但係細食嘅我呢個份
（分）量又真係『啱啱好』喎，我不
嬲嗌開凍檸茶都係要少冰少甜，所以
對我來講真係『Perfect（完美）』。」
「Steve Kam」就話：「溶晒咪叫佢俾
（畀）返幾粒冰囉！咁大個人，唔洗
（使）教嘛。」
之但係，今次件事真係肉酸到唔係

盲撐黃絲可以救得返。「光榮飲食」fb
專頁噚日出 post 回應事件，都只好
話︰「係自己問題唔洗（使）狡辯，
光榮份（分）量一定要大！」
不過，個 post 好快變埋中伏留言

區。網民「Vivian Li」貼埋圖話︰
「上次係（喺）銅鑼灣果（嗰）間，
啲飯硬到匙羹都斷，再比（畀）多次
機會食雞扒蛋飯，塊雞扒係縮左
（咗）（係縮味），要改善下
（吓）。」「Niks On」質問︰「幾時
會叫伙（夥）計衞生d（啲），唔好用
手指公插住 d（啲）飯扲（拎）比
（畀）客食？」
「Jacky Chan」亦話︰「上次喺tst

（尖沙咀）叫個咖哩（喱）牛腩飯比
以前少咗三分一。」「光榮飲食」一
度質疑個網民問︰「牛腩都有一段時
間冇出，你上次係幾時先？」點知網
民真係摷返證據話︰「睇番（返）日
期係8月30日。」「光榮飲食」只好
扮冇嘢話︰「黎（嚟）緊將會出返，
一定唔會再有咁既（嘅）問題！」
「Kelvin Ng」就認為黃絲唔應該再

盲撐：「當你去一間食店食啲咁嘅野
（嘢），間中一次你都未必會接受，
唔係黃就大晒，可以妄（罔）顧客人
感受！」
其實面對難食黃店，大家用腳投票

咪得囉。
●香港文匯報記者 黃書蘭
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「堅韓燒」執笠在即 中伏黃絲圍爐恥笑

●有中伏黃絲日前發帖，批評「光榮冰室」
下午茶分量縮水，猶如兒童餐。

「香港黃店關注組」fb截圖

●羅健熙表示，民主黨對參選立法會與否暫未有決定，但會授權中委會處理參選立法會
的「申請機制」，至有黨員打算參選時，再召開特別會員大會進行質詢。

香港文匯報記者 攝

●選舉事務處昨日發表臨時選民登記
冊，地區直選的選民人數約有447萬
人。圖為上屆立法會換屆選舉投票站。
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●黃店「堅韓燒」結業在即，有黃絲即翻舊
賬，批評該店「無質素，幾黃都無用」。

「連登」截圖


